
Tema på møte med HVO 

hos bussoperatørene  

6. desember 



Agenda 

• Rammer for møte og Ruters arbeid med kontraktsutvikling  
 

• Gjennomgang av de tema som er spilt inn til møte. HVO innleder de ulike 
tema og Ruter/BYM forbereder svarer til de ulike tema 

- Kjøretider  og flere busser i ruteoppsettene 
- Forhold rundt hvilerom/toaletter på endestasjoner/holdeplasser.  
- Økte midler og effektivitet ved vegvedlikehold . Ønske om fartsputer brukes til 

fartsreduksjon.  
- Arbeidet mot flere kollektivfelt må intensiveres. El-bilen må fratas retten til å 

bruk av kollektivfeltet.  
- Anbudene må speile AML som stiller krav om å ivareta sjåførens velferd og 

helse. Blant annet må sjåførplassens størrelse prioriteres fremfor antall seter.  
- Ønsker å bidra til en intensivering i arbeidet med å få på plass en ny 

bussterminal i Oslo.  
- Kontrakthåndteringen i kollektivtrafikken innen utgangen av 2013. 

Samarbeidet om billetthåndtering med NSB må styrkes.   

 


